
HJORTÄNGENS EGNAHEMSFÖRENING
Hemsida: rvlvw. hj orl3nsen.se
E-post: hef@hjortangen. se
PLUSGIRO '19 04 71-7

Protokolt från styrelsemöte 2
Tisdagen 3I/5 2}rc hos Urban Adolfsson

Närvarande:
Susanne Johnsson
Urban Adolfsson

Ralph Mannehed Elisabeth Henryson Jeanette Almgren

l. Mötets öppnande
ordftiranden hälsade styrelsen välkommen till verksamhetsårets andra möte och ftirklarademötet öppnat.
2. Föregående mötesprotokoll
Protokollet godkiindes i ftireliggande form.
3. Inkommen post
E-post har inkommit fran en medlem som saknar information om ftireningens syfte, bakgrund,genomftirda aktiviteter, mål etc. Bra synpunkter som koÅer arbetas in på hemsidan.4. Kassörens rapport
Medlemsavgifterna ström-rya,r in. vill passa på att påminna om vikten att skrivamedlemsnumret som meddelande nrir man uätaur sa att vi kan dela ut medlemskort.Medlemsnumret åir de ftirsta bokstäverna i gatunamnet nifit av numret, tex. MURS, SKI12.5 Broschyr till nyinflyttade
Som vi i tidigare protokoll skrivit så ämnar styrelsen sammanställa en liten broschyr åu dela uttill de som flyttar in i vårt fina område. Brosclyren kommer även publiceras på hemsidan.

läffi"?J#aterial 
pågår ftir tillftillet med ftirhoppnin g atthabros.r,yrer, åat* under dena

6. Hemsidan
Hemsidan kommer uppdateras med information i enlighet med det inkomna brevet, se punkt 3.Broschyren kommer också läggas in när den tir klar. Fär övrigt uppdateras hemsidan medinformation av allmiint intresö(ftirstasidan) sa*t 

-"arrya 
rabattävtal kontinuerligt.7. Övrigt

Föreningen har gått ur NTF eftersom de numera tar ut en avgift och vi ser inte att vi far valutaftir pengarna.
Vi vill påminna alla bilister om att respektera hastighetsgriinsen i området. Det pågår ettgenerationsskifte i området vilket gor äu fler barn iirtur"ut" i vårt område. För allas vårsåikerhet vill vi också slå ett slag dr Nacka kommuns riktlinjer nåir det gäller höjden påhäckarna som de rekommenaer-ar wmax 80 cm. Läs gåirna informationsbroschyren som finnspå Nacka kommuns hemsida!
Efter sommaren kommer ftireningen ansöka om dispens ftir att få ha valborgsbrasan igen. omdet blir på den plats där vi har vaiit ftirut är dock osåikert.

8. Nästa möte
Onsdagen ll9 20l0kl. 19.30 hos Elisabeth Henryson

9. Avslutning


